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CEO
STATEMENT
As the CEO of Nexus Logistix, it is my pleasure to welcome you to our company
profile.

At Nexus Logistix, we are driven by a commitment to excellence in everything we do.
From providing secure accommodation and transportation services to
facilitating procurement solutions, our goal is to exceed the expectations of our
clients and partners at every turn.

With years of experience in the industry and a deep understanding of the
logistical challenges facing businesses in Iraq and beyond, we have built a
reputation for reliability, efficiency, and innovation. Our dedicated team works
tirelessly to ensure that every aspect of our operations is conducted with the
utmost professionalism and integrity.

Founder & CEO
Ali Alaqaby



رسالة الرئيس
التنفيذي
بصفتي الرئيس التنفيذي لشركة Nexus Logistix )الرابطة(، يسعدني

أن أرحب بكم في ملف شركتنا.

في شركة الرابطة، نحن مدفوعون بالتزامنا بالتميز في كل ما نقوم به،
من تقديم خدمات الإقامة والسكن الآمن، النقل الآمن، خدمات التجهيز
والمشتريات الشاملة، الاستيراد والتصدير، وادارة المخازن وسلسلة
التوريد، وصولا الى كافة تسهيل حلول المشتريات وتوفير المعدات

والعمالة، هدفنا هو تجاوز توقعات عملائنا وشركائنا في كل خطوة.

مع سنوات من الخبرة في هذه الصناعة وفهم عميق للتحديات
اللوجستية التي تواجه الشركات في العراق وخارجه، قمنا ببناء سمعة
موثوقة تعتمد على الكفاءة والابتكار. يعمل فريقنا المخلص بلا كلل
لضمان أن يتم تنفيذ كل جانب من جوانب عملياتنا بأعلى درجات

الاحترافية والنزاهة.

الرئيس التنفيذي

علي العقابي



NEXUS COMPANY
HISTORY OF

Nexus Logistix is a dynamic newcomer to the logistics industry, established in 2024, owned
and operated in iraq. Founded with a clear vision and a passion for excellence, our
journey began with a small team of dedicated professionals determined to make a mark in
Iraq's burgeoning market.

In the short time since our inception, we have made significant strides in establishing
ourselves as a trusted partner for businesses seeking reliable logistical solutions.
Through a focus on innovation, efficiency, and customer satisfaction, we have quickly
gained recognition for our commitment to excellence and our ability to deliver results.

Despite our recent establishment, we have wasted no time in expanding our range of
services to meet the diverse needs of our clients. From secure accommodation to
transportation and procurement, we offer a comprehensive suite of solutions designed
to streamline operations and drive business success.

Looking ahead, we are excited about the opportunities that lie ahead and remain committed
to our core values of integrity, professionalism, and service excellence. With a fresh
perspective and a dedicated team, we are confident in our ability to carve out a niche in
the competitive landscape and become a leading force in the industry.



تأريخ      الشركة
شركة الرابطة هي شركة جديدة ديناميكية في صناعة الخدمات اللوجستية،
تأسست في عام 2024، ومملوكة وتدار في العراق. تأسست برؤية واضحة
وشغف بالتميز، وقد بدأت رحلتنا بفريق صغير من المهنيين المخلصين الذين

عزموا على ترك بصمة في السوق العراقي المتنامي.

ا كبيرًا في ترسيخ مكانتنا كشريك في الفترة القصيرة منذ تأسيسنا، حققنا تقدمً
موثوق به للشركات التي تبحث عن حلول لوجستية موثوقة. من خلال التركيز
ا بالتزامنا بالتميز على الابتكار والكفاءة ورضا العملاء، سرعان ما اكتسبنا اعترافً

وقدرتنا على تحقيق النتائج.

ا، لم نضيع الوقت في توسيع نطاق خدماتنا لتلبية احتياجات رغم تأسيسنا حديثً
عملائنا المتنوعة. من الإقامة الآمنة إلى النقل والمشتريات، نقدم مجموعة

شاملة من الحلول المصممة لتبسيط العمليات وتحقيق النجاح للأعمال.

بالنظر إلى المستقبل، نحن متحمسون للفرص التي تنتظرنا ونظل ملتزمين
بقيمنا الأساسية في النزاهة والاحترافية والتميز في الخدمة. مع رؤية جديدة
وفريق مخلص، نحن واثقون من قدرتنا على شق طريقنا في السوق التنافسية

لنصبح قوة رائدة في الصناعة.



ABOUT
NEXUS COMPANY

Nexus Logistix, stands as a beacon of reliability and excellence in the industry.
Specializing in secure accommodation, transportation, and procurement services,
we have quickly gained traction for our unwavering commitment to quality and
innovation.

Our ISO certification underscores our dedication to upholding the highest
standards of service, ensuring that every client receives nothing but the best.

With a dynamic team of professionals and a customer-centric approach, we go above
and beyond to deliver tailored solutions that optimize efficiency and drive success.
Partner with Nexus Logistix today and experience the difference in logistics
excellence.



عن
شركة الرابطة

تعتبر Nexus Logistix )الرابطة( رمزًا للموثوقية والتميز في الصناعة. نحن
متخصصون في تقديم خدمات الإقامة والسكن الآمن، النقل الآمن،
خدمات التجهيز والمشتريات الشاملة، الاستيراد والتصدير، وادارة المخازن
وسلسلة التوريد، وصولا الى كافة تسهيل حلول المشتريات وتوفير
المعدات والعمالة، وقد اكتسبنا بسرعة مكانة مرموقة بفضل التزامنا

الثابت بالجودة والابتكار.

تعكس شهادات الـ ISO الخاصة بنا التزامنا بالحفاظ على أعلى معايير
ا. الخدمة، لضمان حصول كل عميل على الأفضل دائمً

مع فريق ديناميكي من المحترفين ونهج يركز على العميل، نعمل جاهدين
لتقديم حلول مخصصة تزيد من الكفاءة وتحقق النجاح. إختاروا شركة

Nexus Logistix اليوم واختبروا الفرق في تميز الخدمات اللوجستية.



VISION

MISSION

Our vision at Nexus Logistix is to redefine the standards of
excellence in the logistics industry. We aspire to be the
preferred partner for businesses seeking seamless,
reliable, and innovative logistical solutions. By leveraging
our expertise and unwavering commitment to customer
satisfaction, we aim to drive the success and growth of our
clients, while continuously pushing the boundaries of what
is possible in logistics.

Our mission at Nexus Logistix is to deliver unparalleled
logistical solutions that exceed the expectations of our
clients. Through a relentless commitment to reliability,
safety, and innovation, we strive to streamline operations,
optimize efficiency, and drive business success. We are
dedicated to building long-lasting partnerships based on
trust, integrity, and mutual respect, ensuring that every
client receives the personalized attention and exceptional
service they deserve.



الرؤية

المهمة

رؤيتنا في Nexus Logistix هي إعادة تعريف معايير
التميز في صناعة الخدمات اللوجستية. نحن نسعى
لنكون الشريك المفضل للشركات التي تبحث عن حلول
لوجستية سلسة وموثوقة ومبتكرة. من خلال
الاستفادة من خبراتنا والتزامنا الراسخ برضا العملاء،
نهدف إلى تعزيز نجاح ونمو عملائنا، مع الاستمرار في
توسيع حدود ما هو ممكن في مجال الخدمات

اللوجستية.

مهمتنا في Nexus Logistix هي تقديم حلول
لوجستية لا مثيل لها تتجاوز توقعات عملائنا. من خلال
التزامنا المستمر بالموثوقية والسلامة والابتكار،
نسعى لتبسيط العمليات وزيادة الكفاءة وتحقيق
النجاح للأعمال. نحن ملتزمون ببناء شراكات طويلة
الأمد قائمة على الثقة والنزاهة والاحترام المتبادل،
لضمان حصول كل عميل على الاهتمام الشخصي

والخدمة الاستثنائية التي يستحقونها.



OUR
VALUES

Integrity: We conduct ourselves with honesty, transparency, and ethical behavior in
all our interactions.

Collaboration: We believe in the power of teamwork and partnership, working closely
with clients and partners to achieve shared goals.

Innovation: We continuously strive to innovate and adapt, embracing new technologies
and methodologies to improve our services.

Excellence: We set high standards for ourselves and strive for excellence in
everything we do, delivering top-tier logistical solutions to our clients.

Accountability: We take ownership of our commitments and responsibilities, holding
ourselves accountable for delivering results that exceed expectations.



قيم
الشركة

النزاهة: نتصرف بصدق وشفافية وسلوك أخلاقي في جميع تعاملاتنا.

التعاون: نؤمن بقوة العمل الجماعي والشراكة، ونعمل عن كثب مع العملاء
والشركاء لتحقيق الأهداف المشتركة.

الابتكار: نسعى باستمرار للابتكار والتكيف، ونتبنى التقنيات والمنهجيات
الجديدة لتحسين خدماتنا.

التميز: نضع معايير عالية لأنفسنا ونسعى للتميز في كل ما نقوم به، ونقدم
حلولًا لوجستية من الدرجة الأولى لعملائنا.

المساءلة: نتحمل مسؤولية التزاماتنا وواجباتنا، ونحاسب أنفسنا على تحقيق
النتائج التي تتجاوز التوقعات.



Import/Export: Facilitating seamless import and export operations, ensuring efficient
movement of goods across borders.

Logistics Solutions: Providing comprehensive logistical support, including secure
accommodation and reliable transportation services.

Procurement Services: Sourcing high-quality products and services to meet the diverse
needs of our clients.

Supply Chain Management: Optimizing supply chain processes to improve efficiency and
reduce costs.

Customs Clearance: Handling customs procedures and documentation to ensure smooth
clearance of goods.

Warehousing Solutions: Providing secure storage facilities and inventory management
services.

Additional Services: Offering a range of supplementary services such as Equipment and
Vehicles, Manpower, Procure or Rent containers, general transportation services.

OUR
SERVICES



الاستيراد والتصدير: تسهيل عمليات الاستيراد والتصدير بسلاسة، وضمان
حركة فعالة للبضائع عبر الحدود.

حلول لوجستية: تقديم دعم لوجستي شامل، بما في ذلك الإقامة الآمنة
وخدمات النقل الموثوقة.

خدمات المشتريات: توفير منتجات وخدمات عالية الجودة لتلبية احتياجات
عملائنا المتنوعة.

إدارة سلسلة التوريد: تحسين عمليات سلسلة التوريد لزيادة الكفاءة وتقليل
التكاليف.

التخليص الجمركي: التعامل مع الإجراءات الجمركية والمستندات لضمان
تخليص البضائع بسلاسة.

حلول التخزين: توفير مرافق تخزين آمنة وخدمات إدارة المخزون.

خدمات إضافية: نقدم مجموعة من الخدمات الإضافية مثل توفير المعدات
والآليات، العمالة، توفير حاويات الشحن للشراء او التأجير، خدمات النقل العام.

خدماتنا



OUR
PARTNERS

Partnership with Falcon Wings Private Security Company
We are proud to collaborate with Falcon Wings Private Security Company, a leading
provider of security solutions. This strategic partnership allows us to enhance the safety
and security of our operations, ensuring the protection of our clients' assets and
personnel. With Falcon Wings' expertise in security services and our commitment to
reliability in logistics, we are able to offer comprehensive solutions that prioritize safety
and peace of mind.

Partnership with AlRyam Oilfield Services Company
Our partnership with AlRyam Oilfield Services strengthens our capabilities in serving
clients in the oil and gas industry. AlRyam's expertise in oilfield services complements our
logistical solutions, allowing us to provide end-to-end support to clients operating in this
sector. Together, we are able to deliver efficient and reliable services that meet the
unique challenges of the oilfield environment, ensuring the success of our clients'
operations.



شركاؤنا
الشراكة مع شركة أجنحة الصقر الأمنية الخاصة

نحن فخورون بالتعاون مع شركة أجنحة الصقر، المزود الرائد للحلول الأمنية.
تتيح لنا هذه الشراكة الاستراتيجية تعزيز أمان وسلامة عملياتنا، وضمان
حماية أصول عملائنا وموظفيهم. مع خبرة أجنحة الصقر في الخدمات
الأمنية والتزامنا بالموثوقية في الخدمات اللوجستية، نحن قادرون على

تقديم حلول شاملة تضع السلامة والأمان في المقام الأول.

الشراكة مع شركة الريام لخدمات الحقول النفطية المتخصصة

تعزز شراكتنا مع شركة الريام لخدمات حقول النفط قدراتنا على خدمة
العملاء في صناعة النفط والغاز والطاقة. تكمل خبرة الريام في خدمات
حقول النفط حلولنا اللوجستية، مما يتيح لنا تقديم دعم شامل للعملاء
ا، نحن قادرون على تقديم خدمات الذين يعملون في هذا القطاع. معً
فعالة وموثوقة تلبي التحديات الفريدة لبيئة حقول النفط والغاز والطاقة،

مما يضمن نجاح عمليات عملائنا.













THANK
YOU

NEXUS LOGISTIX LTD.

2025

info@nexus-logistix.com
+964 781 1000 321 - +964 780 9888 036

www.nexus-logistix.com

الرابطة اللوجستية المحدودة

iraq, basra
united arab emirates, dubai


